

## 5 天 4 晚 **大阪**/京都/神户/奈良 (地接配套)

5D4N Osaka Tour (Ground Arrangement) Only)

Tour Fare Per Person (Adult Twin)		团费不包含 Excluded	Per Pax
GV 10 - 14	Single Supp. 单人房差	Tipping 小费	500Yen/day/pax
RM3499	RM1000	- · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	DN 44 O / -   /
限时优惠扣 (Time Limit Offer) -RM200 per pax		Travel Insurance 旅游保险	RM10/day/pax



吉隆坡/大阪 (2H) 神户

(L/X)

酒店 3\*: KOKO 神戸三宮酒店或同級

生田神社 位于代表神户的繁华街三宫,院内中央有朱红色的神殿,神殿北侧是郁郁葱葱的生田森林。 神户北野异人馆 位于可眺望大海的山丘之上,欧美风格的洋楼与传统的日式房屋混合交叉,呈现着风格 独特的街道景观. 神户摩賽克廣場摩, 神戶港 可以说是神户的台场, 临海乐园, 位置绝佳的户外购物商场, 汇集了时尚服饰,美食名产,杂货小物和娱乐消遣等.美利坚公园等地是神户港重要的观光点.

神户 (1.5H) 奈良 (1H) 大阪

(B/X/X)

温泉酒店 4\*: 京都平安の森酒店或同級

奈良東大寺 位于日本奈良县奈良市杂司町,是日本佛教华严宗大本山,南都七大寺之一.

<mark>神鹿公園</mark> 公园内巨树丛立, 还有历史悠久的古迹, 花草, 山林及岩石等 , 有驯鹿成群, 共有 1200 多只, 散 布于山间, 林下或寺庙的池群, 是奈良观光 的象征.

八坂神社 是一座繁华, 色彩缤纷, 令人愉悦的市中心神社, 是京都许多节日传统的核心.

祇园 祇园是探索京都另一个时代的绝佳场所,在这里,低调美观的排屋和茶馆,提供传统京都美食的餐厅 以及肃穆庄严的寺庙和神社比比皆是.

(B/L/X)

酒店 4\*: 大阪水晶酒店或同級

黑門市場 临近黑色门的寺庙所以称黑门市场,售卖着各种小吃和美食.

大阪城 大阪的象徵, 尤為著名的是它气势恢宏的城门和沿著护城河而建的塔楼.

通天閣 这个名字的意思是"直通天空的高建筑物"命名. 外观仿照巴黎埃菲尔铁塔建设.

LaLaport 门真/三 井奥特莱斯购物城 无论是日常用品, 还是潮流精品, 都能在这里找到.

大阪-自由活动

(B/X/X)

酒店 4\*: 大阪水晶酒店或同級

大阪市区自由活动 (推荐自费·大阪环球影城 RM 350 1-Day Pass ) 人气主题乐园, 分为好莱坞区, 旧金山 区, 哈利·波特的魔法世界, 水世界, 亲善村, 环球奇境, 侏罗纪公园八个区城.

大阪/吉隆坡

自由活动. 适当时间送往机场. 抵达吉隆坡, 返回温馨家园.

## ~ 大阪环球影城 Universal Studio

费用不含 Fare Excluded

Osaka

备注附加费: RM500 per pax

Peak Season Surchage: RM500 per pax

20 Mar - 20 Apr 2026 樱花季节 Sakura

29 Apr - 5 May 2026 劳动节 Labor Day

07 Feb - 27 Feb 2026 华人新年 CNY

## **Tour Package Detail:**

~ 全程 3-4 星花酒店 3-4 Star Hotel

D1 KUL/ Osaka (2H) Kobe

Hotel 3\*: KOKO HOTEL Kobe Sannomiya or similar

Ikuta Shrine Located in the bustling Sannomiya area of Kobe, this shrine is famous for its vibrant red shrine building in the center and the lush Ikuta Forest to the north. Kobe Kitano Ijinkan, Kobe Mosaic Plaza Situated on a hill with views of the sea, this area features a unique blend of European-style mansions and traditional Japanese houses, showcasing a distinctive street landscape.

Kobe Port One of Japan's major international trade ports, also an important sightseeing destination with sites like Meriken Park.

Kobe (1.5H) Nara (1H) Osaka

(B/L/X)

SPA Hotel 4\*: Heian no Mori Kyoto Hotel or Similar

Todaiji Temple this is the headquarters of the Kegon school of Japanese Buddhism and one of the seven great temples of Nara.

Nara Deer Park A park with large trees, historical sites, flowers, mountains, and rocks, home to over 1,200 tame deer that roam freely. This park is a symbol of Nara sightseeing. Yasaka Shrine is a vibrant, colorful, and delightful shrine in the city center. Gion is a historic district in Kyoto, known for its traditional wooden houses, tea houses, restaurants offering Kyoto-style cuisine, and solemn temples and shrines.

(B/L/X)

Hotel 4\*: Nipponbashi Crystal Hotel or Similar

Kuromon Market Known for proximity to the black gate of the temple, this market sells various local snacks and delicious foods.

Osaka Castle A famous symbol of Osaka, known for its grand gates and towering castle along the moat.

Tsutenkaku A tower named after "a building that reaches the sky," modeled after the Eiffel Tower in Paris.

LaLaport Expocity / Mitsui Outlet Park large shopping complex you can find both daily necessities and trendy fashion items.

Osaka – Free & Easy

Hotel 4\*: Nipponbashi Crystal Hotelor Similar

Free time in Osaka city for exploration at your leisure. Optional- Universal Studios Japan (RM350 1-Day Pass) the first theme park under the Universal Studios Brand to be build in Asia, currently has eight sections; Hollywood, New York, San Francisco, Jurassic Park, Water world, Amity Village, Universal Wonderland and the Wizarding World of Harry Potter.

\*Recommended to take the train, around RM30

Osaka / KUL

Free day and assemble transfer to the airport.

Small Hero Holidays Sdn Bhd 886399-H | KPL 6698

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor @ www.smallhero.com.my

03-89591088 | 010-2008350